

လိက်ပုဒ်များထိုင် လှုပ်ရှားပိုင်ခွင့်မရဘဲ ဂီတ၊ဂျပန်းပန်းချီကန် ကန်လုပ် SN Power မိုင်းဆေးရုံလုပ် ခပ်

တေသင်း၊ ဖေယးယု၊တွန်းဂင် ခိုင်မေးအမ်.တူ၊

ထိုင်-

ဆင်းကွင်၊သားသုဂျီ၊

ဖူးဂိုဝ်းဂုမ်ထိုင်မိုင်းလေးဖွင်းလှုပ်ဖု၊ခွန်းမိုင်း

ဆေးပျီ၊တေ၊

ဝန်းထိ 26/05/2016

မိုင်းဝန်းထိ 30/03/2016 ဆေ။ ဂုဝ်းခးလီပိုင်ကွင်၊ဖိုခင်ဂျီ၊ငါဆင်း ကန်ခိုင်လိုင်ဝး၊ "လီကွင်ဂီတ၊ခေ ဝေပိုင်၊ခိးခေလွင်းမီးကွန်း မီးလိုင်ဂီဝ်၊ဂျပန်းချီကန်ခိုင်မေးအမ်.တူ၊သီ၊ကန် ဂျုမ်း တင်းဖေယးယု၊တွန်းဂင် ကန်တေကွင်၊ဂိုင်းဖိုး 700 မီးဂျေဝတ်းသေ ယု၊ခင်းခင်.ဖေချီကန် ခွမ်းပခိး ကန် လှုပ်ထိုင်မိုင်းဆေးရုံလုပ် ပီခင်လဝ်းခွင်၊ ယု၊ခင်းလေးဝိုင်းခွင်ခိုင် လေးတွန်းဂျုမ်းခေလိုင်တီးပွတ်းဂွင်။

တင်းခေ၊ဂုဝ်းခးလီပိုင်ကွင်၊ဖိုခင်ဂျီ၊ငါဆင်းယဝ်။ ဂုဝ်းခးလီပိုင်.ဖိုခင်လီပိုင်ဂျီခင်းကွင်းတီးသေ တိုင်းသုခင်း ခွင်လုမ်း SN Power မိုင်းဆေးရုံလုပ် တွန်းတု၊ဖေတီး ဝေယးယု၊တွန်းဂင်၊ ဖိုခင်လီပိုင်ဂျီခင်းဆေ.ယဝ်.တူဝ်း ခင်း လှိုင်ဂျုမ်း 2015 (တူလင်းလီခင်းဖိုခင်ခိပ်)။ မိုင်းလိုင်လုမ်း SN Power ခပ်တိုင်းဂီတင်းဂါခင်လီပိုင်ဂျီခင်း ကွင်းတီး တေသင်းဖေ ယုခေ.မီးခေလီပိုင်လှုပ်ခင်းဂါခင်လှုပ်ဖု၊ဂိုင်းဖိုးဖျေ.မား ဆေ.ယု။

ဂုဝ်းခးမီးလွင်းမီးလှုပ်လှိုင်လိုင် လွမ်းလွင်းဖိုခင်လီပိုင်ဂျီခင်းကွင်းတီး တေသင်းဖေ ကန်လတ်းခေဝး၊ ကမ်၊မီး ပခင်ဂျီ ခေဂီတ၊ခွင်းခမ်သင် တု၊ခွင်းဂါခင်ဆေဆေ.ယု။ တင်းမီးကွန်းမီးလှုပ်ဂုဝ်းခးတမ်ခင်၊ပးတုးခေ။

1. ခင်းဖိုခင်လီပိုင်ဂျီခင်းဆေ။ တိုခင်းကမ်၊လတ်းခေလွင်း ပါင်တိုင်းကန်တိုင်းဂီတ၊ခိုခင်းခိုင်းယုးယု၊ ခင်း မိုင်းတီး လေးလွင်းကန်ပါင်တိုင်း တေတမ်.တိုဝ်။ ကမ်၊ဆေ တိုခင်းတမ်.တိုဝ်.ခွင်းဂါခင်ဖေ ဆေ.သင်။ ဆေ၊ကန် လီပိုင်၊လတ်းခေ ခင်းဖိုခင်ဂျီ၊ငါဆင်းဂုဝ်းခးဆေ.ခေ။ လှိုင်ခွင်းတိုခင်းသဖျေဝ် ဆေ.တိုခင်း ပီခင်ဂိုခင်းဆေ တု၊ပီခင်ပါင်တိုင်း လွမ်းလုမ်းမိန်၊ဂွင်းဂင်၊ လောင်းခိုင်းလိုင် လုဂ်.တေ၊သု၊ သားခတ်း လွမ်းပိုင်လှုပ်ထိုင် ထိုင်မိုင်းလီဝ် ကန်ဂုမ်းဂမ်ဝ်.ခွင်းတိုခင်းသဖျေဝ် ခင်းပိုင်.တီးလောင်း ခိုင်းတင်းပိုင်း သေ ပီခင်လွင်းကန်သိုင်းမား သိုပ်၊ခွင်းတပ်။ ဖိုခင်.ထိမ် ဂီခင်ဂိုင်းခပ်၊ လွမ်းခွင်းဂါခင် ယု၊ခွင်း တိုခင်း သဖျေဝ် ဆေ.ယဝ်။ ပါင်တိုင်းခေ.တိုင်းဂိုခင်း ယု၊ခင်းထိုင်တီးပွတ်းဂွင်၊ ပီဂ်.သမ်။ ပီခင်ဖွင်း ဂုတ်၊

ထတ်း လိပ်ဂျီအ်း ပိုအ်းတီး၊ တေသင်းအံ အိသေတၢ၊ ဂူလ်းဂး၊ လွင်းလှိုင်းအိ၊ ကမ်၊ကပ်ကွက်၊ လၢတ်း ပးသင်။ ပိုင်လူင်မအ်း ကအ်သိုပ်၊ပိအ်ပင်တိုက်းယူ၊အ်းငလးဝိင်းဂျှင်းမး (ယူ၊တၢင်းကွက်၊အွင်ခိပ် ဂမ်း သိုဝ်း) အိ၊ ပိအ်တီးကအ်သိုက်းမၢအ်းပိုတ်၊အးသိုက်းယူ၊လူင် လုံပးခိုင်းမိအ်တိုက်းတေ၊ အးတီးပု၊တီး၊ မ်းသုင် လိုင်းတီး/ တပ်သိုက်းလိုင်းတီး ကအ်ယူ၊တၢင်းဂွံ၊ ကွင်းတီးအံးယး ယု၊တွအ်း အိုင်အ်းယဝ်။ ဂုင်းမးဂတေတိုက်းသွအ်၊ဝး၊ လွင်းအိမအ်းပိအ်လွင်းတင်းလုံပိုပ်၊ပိတ်း (ကမ်၊သု၊လွမ်း) ငလးကမ်၊လၢင်း ခုင်းပအ်လံး အ်းယဝ်။

လွင်းလၢတ်းဝးကမ်၊မီး ပအ်ဂုပင်တိုက်း ကအ်မၢတ်၊ငါးလိပ်းငါး အိအ်အ်၊ တိုက်းပိအ်တၢင်းမိးကူဂ်း လုံလူင်ဂုင်းမးယဝ်၊ ဂွပ်းဝး၊ SN Power အိမအ်းပိအ်ခွမ်းပအ်းခွင်လူင်ပွင်လိုင်းမိုင်းအေးဂူလ်းသေ လူင် ပွင်လိုင်းမိုင်းအေးဂူလ်းသမ်၊ ပိအ်အုးကွအ်အ်းလွံးထိမ်ခက်၊ဂၢအ်လွင်းငမ်းယိအ် အ်းမိုင်းမၢအ်း အ်းယဝ်။

2. ဂၢအ်လိပ်းဂျီအ်းထတ်းသၢင်လွင်းတုမ်၊တိုဝ်းသး၂၀ ငလးတူင်၊ဝိုင်းဂူအ်းတွအ်းဂိုက်းအ်အ်၊ ဂူလ်းသု၊လုံ ယိုင်းလူး အ်းတွအ်းမးအ်၊ တီးကအ်တေသင်းအံးယးယု၊တွအ်းဂၢင်ငလး၊ ကၢင်၊ဂိပ်းအ်၊မအ်း အ်းယူလ်း။ တိုက်းကမ်၊မီးလွင်းခိးလုံဂူအ်၊ပး လွင်းကအ်တေတုမ်၊တိုဝ်းတၢတ်၊ကွအ်၊ ကအ်ပိအ်ယွအ်၊ အံ ဂုးကအ် အိုင်မးအ်၊တူး ငလးတေပိအ်၊ပိင်လိပ်းလံးပိတ်း ယူင်၊ပိုင်သတ်းယူ၊အ်းငလး၊ တၢင်၊ လိုင်း ကိတ်၊ပးသတ်းတူင်မိးလုံလိုင်းယူ၊ဂိုမ်းဂွမ်းဂုဝ်၊ဂုဝ်၊ဂိုင်းဂိုင်းအ်အ်၊ယဝ်။ ဂွပ်းအ်အ် မအ်းတိုက်း ပိအ် လွင်းကအ်အ်းတၢင်းအိတ်းပိုင်ယဝ်၊ ကအ်တၢင်းအံး၊ ဂၢအ်လိပ်းဂျီအ်းခပ်လၢတ်းဝး၊ ငဝ်းဂုဂ်း ပိုအ်၊ ထၢအ်တွအ်းတၢ၊” **တီးလမ်၊လွင်းဂိပ်းဂပ်းသး၂၀တင်းမူတ်း**” အိလံးလတ်းဂၢအ် ဗွတ်းတင်းခိုအ်း ယဝ်။” သေ ” တိုက်းကမ်၊လုံ” **မးအ်၊ငလး၊ ကွင်းတီးလမ်၊လွင်း တၢ၊ဂၢအ်ဂုလိင်၊တွင်၊ ကမ်၊အ် ကမ်၊လုံးတီးမီးခွင်းတိုက်းသး၂၀ ခိုက်၊ခါးသင်** ” အိအ်အ်၊ယူ။

3. လွင်းလၢတ်းဝး “ဂူပံးထူပ်းကုပ်၊ကူဂ်းကပ်တၢင်း ဂုအ်ထိုင်ဂူအ်းမိုင်း အ်းပိုအ်၊တီးငလး၊ ဗိုအ်ယင်၊ ဂၢင်လုံပးတူင်၊ဝိုင်းဂူအ်း-ဂၢအ်ပးမၢဂ်းမီး ယဝ်၊တွပ်းယဝ်။ မီးသါငါငဝ်းလံးလီ “**ဂူအ်းမိုင်းအ်းပိုအ်၊တီး ဂေးဂုအ်လိဂ်းအ်**” လွင်းလၢတ်းတိမ်းပးဝိးအ်းဗိုအ်ဂၢအ်ခွင်၊ဂုလိပ်းဂျီအ်းခပ်အိ၊ အိ၊ဂုင်းမးတိုက်း သၢအ်ခတ်း။

တၢမ်အ်၊ကအ်ဂုင်းမးလံးတွင်းထၢမ်ဂူအ်းမိုင်းအ်းပိုအ်၊တီးလှိုင်းယူ၊သတ်းဂိုမ်းဂွမ်းကွင်းတေသင်းအံး အ်းငလး၊ တိုက်းဝးကမ်၊မီးပင်ဂူပံးထူပ်းကုပ်၊ကူဂ်း ကအ်ပိအ်လှိုင်းပိအ်လၢပ်းတေ၊တေ၊ ဝးဝးအ်အ်၊ သင်။ ဂူအ်းမိုင်းလံးထုက်၊မွက်၊လၢတ်းဝး၊ မီးအိအ်ဂၢအ်ခွင်ဂၢအ်အံ အိသေ ဂုးတွပ်းပအ်ဂုမ်း ထၢမ်ဂိပ်းဂပ်း

ဂၢၢ်ဆဲးယူ,သဝ်းဂီၢ်ဆဲးသၢင်;ဆဲးဂူၤလုး။ ဂူၤဆဲးမိုၢ်တိုၢ်ဆဲးကမ်,လီၤဂ့ၢ်.ခေးမုၢ်ဆဲး ဂီၢ်,ဂပ်းလွၢ်;ဗွၢ်ဆဲး ဂီၢ်. လၢ.ယွၢ်ဆဲး.ဗေံ ဆဲး.သၢင်လးကမ်,မီးလွၢ်;တွၢ်; ထၢမ်တၢ်ဂၢၢ်ထိုင်ဂူၤဆဲးမိုၢ်ဆဲးပိုၤဆဲး.တီး ဂီၢ်,ဂပ်း လွၢ်;ဗေံဆဲး.သၢင်။ တၢ်,လူၤလၢင်ဆဲး.ခပ်လၢတ်;ဝါ; ဂူၤဆဲးမိုၢ်ဆဲးပိုၤဆဲး.ခပ် "ဂမ်;ဆမ်ဂုၢ်ဆဲးလီၤလွၢ်;" လွၢ်;ဗေံယူ,ဆဲးဆဲး. တိုၢ်ဆဲးပီၤဆဲးလွၢ်;ဆမ်;တၢ်;ဗေံတီးပိုၤဆဲး.ယဝ်.။

- 4. ဆဲးလွၢ်;ဗေံဆဲးလီၤဂီၢ်;ဂီၢ်ဆဲးဆဲး.ယၢ်လၢတ်;ပုၤထီၣ်;လွၢ်;ကွၢ်;တီးခူၤဂၢၢ်ဝါ; "တိုၢ်ဆဲးကမ်,လုၢ်;/ ကမ်, ပီၤဆဲး ပိုၤဆဲး.တီးကမ်ခွၢ်.ခမ်သၢင်" ဆဲး။ တိုၢ်ဆဲးကမ်,လၢတ်;ခေလွၢ်; ကမ်လၢင်; မီးဗေးခီၤဆဲး ဂီၢ်,သဆဲး,/ ဗေံဆဲး,လီၤဆဲး ဝိဆဲး.တၢ်;ပိုၤဂ်းယဝ်. ပီၤ.သမ်. ဗေံဆဲးဂၢၢ်ဗေံဆဲး.တိုၢ်ဆဲးတေယူ,ဆဲးပိုၤဆဲး. ကမ်,ဆဲးယူ, လမ်ဂိုၢ်မုၢ်ဂုၢ်မုၢ် သၢ်ဂီၢ်,သဆဲး,ယုၤ,လူၤ ကမ်ဂီၢ်,ပီၤဆဲးဂၢၢ်.ဂီၢ်;သုတ်;ဆဲးပိုၤဆဲးမိုၢ်မၢၤဆဲး; မိုၢ်;ပီ 1912 ဆဲး.သၢင်။

လွၢ်;ဆဲး.ပီၤ.သမ်.ပီၤဆဲးခပ်.တွၢ်;ဂီၢ်;ဆဲးသေတၢ်. တိုၢ်ဆဲးပီၤဆဲးလွၢ်;မုၢ်;လုၢ် လူၤလၢင် ဂ့ၢ်;ဝါ;ဆဲးဗေံဆဲးလီၤဂီၢ်;ဆဲး ခပ်ဆဲး. တိုၢ်ဆဲးကမ်,သုၤ,ပုၤခေးမုၢ်ဆဲးဂီၢ်,ဂပ်းဗွၢ်ဆဲးလၢ.သၢင် ကမ်,ဆဲးလီၤထုၢ်, SN Power ခပ်လၢတ်; ဝိဆဲးဗေံတီးဗေံတီးဗေံဆဲးဗေံပီၤ; ဂ့ၢ်;ပိုၤ;တွၢ်;တၢ်, ဆမ်.တွၢ်;ဗွၢ်ဆဲးလီၤလုၢ်;ခပ်ဆဲး.ယဝ်.။ ဂုၢ်;ခါ; ကမ်,ခွဲးဂုၢ်; ဂၢမ်,လတၢ်, ဝိဆဲး.ကမ် ဂုၢ်;ခါ; ဂုၢ်.လး; ဂူၤဆဲးမိုၢ်ဆဲး.ဂုၢ်ဂီၢ်လီၤဝိး ပိုၤ;ဂီၢ်မဆဲး တူၢ်;ယူ, ဆဲးမိုၢ်;လုၢ်;ဆဲး.သၢင်။

ဂ့ၢ်;ဆဲးဂုၢ်;ခါ;ခိုၢ်;သိုၢ်,တုၢ်;ယွၢ်ဆဲး ခေးတုၢ်;ယွၢ်ဆဲးဂုၢ်;ခါ;ကမ်ပုၤဆဲးဗေံဆဲးဂုၢ်;ခါ;တၢ်ဆဲး, တုၢ်;ဆဲး.

- ဂုၢ်;ဂီၢ်;ယိုတ်;ပီၤတုၢ်; ဗေံဆဲးဂၢၢ် ကမ်တေသၢင်;ဗေံဆဲးပီၤဆဲး.တူၢ်;တၢ်;မုၢ်;ပုၤလီၤ ဗေံယးယုၤ, တွၢ်;ဆဲး.ဆဲး
- ဂုၢ်;ခါ;လုၢ်;ဆဲးမိုၢ်;မီးပၢင်ကုၢ်,ကူၢ်;ပိုၤ;တၢ်, ဂေး,တၢ်;လုၢ်;မိုၢ်;ဂုၢ်;တုၢ် ဗေံတၢ်;တုၢ်;လီၤ လုၢ်;လၢင်, ပိုၤ;တၢ်,ဂၢၢ်;ခိၤပၢင်တုၢ်;ဝါ ဝါ;လုၢ်;လီၤ; လွၢ်;ခမ်;ယီၤဆဲး ပတ်;ပိုၤဆဲး.လုၢ်;မိုၢ်;သေ မီးဂၢၢ်လီၤ,ဗေံ ခူၢ်;တိုၢ်ဆဲး သဗၢၣ် ဣးလး;မိုၢ်; မိုၢ်;လုၢ် ဂီၢ်,ထုၢ်,ပုၤပွၢ်;ဗေံ;ဗေံ. ဂီၢ်;ဆဲး.ဆဲး.တူၢ်; လၢင်,ဂီၢ်; ဝုၢ်.မုၢ်,ထီၣ်;ဂမ်;ဆဲး;
- ဗေံဆဲးဂၢၢ်မိုၢ်;ခါ; တၢ်,ဗေံ;ဗေံ.ဂီၢ်;ဆဲး. ဆဲး.တူၢ်; တၢ်;လီၤ;မီးလွၢ်;လီၤ;လီၤ; လး;မီးလွၢ်; ဂုၢ်,ထတ်; လွၢ်;တုၢ်.တိုၢ်.လွၢ်;သၢ်;ဗေံ;ဆဲး.တူၢ်;တၢ်;မုၢ်;

- တၢ်းလီၤမီးလွၣ်ပိုတ်,လၢတၢ်းခၢၤလၢကၢ်ဂၢၢ်လၢတၢ်းဂီၢ်ဂီၢ်မိုၣ်း လိုၣ်းတေတုမ်.တိုၣ်. တၢ်းသီၣ်တွၢ်း တၢ်းပံၤခါၤသၢၣ်ကၢၢ်ခါၤမိုၣ်းအး; လွၢ်းဂေးဗးအမ်.တူး

ကီၢ်ခိုင်အမ်.လိုၣ်ခါၤသ့သေ

လၢ်းထမ်းကၢ်း ၈၅၇၂မံၤသၢၣ်လၢတၢ်းဂီၢ်လၢတၢ်းအးလိုၣ်းတီး

မံၤဖၢၤခါၤ +99 (0) 94-5313-2755

လၢ်းခိုင်သီၣ် လၢ်းသးဖၢၤသီၣ်,ဝီတံၤ.လွၢ်.လိုၣ်းတီး

မံၤဖၢၤခါၤ +66 (0) 81-672-2031

လၢ်းခါၤခါၤ, လၢ်းဂၢၢ်.ငၢ်းသုၣ်ခါၤ,လီၤဂီၢ်ခါၤလိုၣ်းတီး

မံၤဖၢၤခါၤ +66 (0) 94-638-6759

ဖဲခါၤမိုၣ်သ့ၣ်,လူး

- ကူးပေၤ,မိုၣ်ခါၤ.ထုၣ်ခါၤ ဖွၣ်းလူၣ် ဂွၢ်ဂၢၢ်ခါၤဖၢၤ,ဂီၢ်ခါၤဖၢၤ. အေ,ပိုၣ်,တေၣ်,
- ငၢ်းငုၢ်ခါၤ,မူၣ်,ခရေၤ,သီ,လိုၣ်.ခါၤတီး (လၢ်းငၢ်းငုၢ်ခါၤ)